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Jaarverslag JVC Cuijk seizoen 2022-2023 

1. Inleiding

Het seizoen 2022 - 2023 was voor JVC Cuijk in veel opzichten een bijzonder jaar. 

Mede door blessures is het seizoen voor JVC Cuijk 1 wat wisselvallig verlopen. Lang bleef het 
team net boven de gevarenzone hangen, maar gelukkig werd tijdig een mooie eindsprint 
ingezet. Helaas bleek het net niet voldoende om de nacompetitie te halen. 

We hebben aan het einde van de competitie afscheid genomen van hoofdtrainer - en 
clubman - Dennis Straatman. Voor de groep van JVC Cuijk 1 staat nu Robert Grauwde uit 
Duiven. Met hem hopen we dat de goede prestaties van de afgelopen jaren worden 
voortgezet, dat het hechte team nog lang bij elkaar blijft en dat er oog is voor het 
aanstormend talent dat momenteel in het 2e elftal door John Thijssen wordt klaargestoomd. 

Ook is voor JVC Cuijk heel belangrijk hoe de harmonisatieplannen van de gemeente Land van 
Cuijk ten aanzien van de bekostiging van het Cuijkse verenigingsleven zullen uitpakken. In 
verband met de gemeentelijke herindeling van 1 januari 2022 heeft de gemeente besloten 
om haar beleid ten opzichte van o.a. de sportverenigingen in het Land van Cuijk te 
harmoniseren. De sportverenigingen op de Groenendijkse Kampen hebben zich daarom 
verenigd en trekken gezamenlijk op in dit traject. De Cuijkse buitensportverenigingen en de 
gemeente zijn in goed overleg over een herschikking op termijn van het hele sportterrein 
aan de Groenendijkse Kampen met misschien één grote huisvesting voor de clubs tot gevolg. 

Heel concreet en ook heel mooi is het dat SIOL en JVC samenwerkten met gecombineerde 
teams bij de jeugd onder zeven en acht en bij de meisjes onder dertien en vijftien. De 
mensen van beide verenigingen wisten elkaar steeds meer te vinden op meerdere gebieden. 
Wij als bestuur van JVC vinden dit een positieve ontwikkeling, zien hier een mooie toekomst 
in en zullen dit blijven stimuleren. 

Op de achtergrond heeft het vorige bestuur na jarenlang geduldig onderhandelen bereikt 
dat met medewerking van gemeente, RABO en ABNAMRO Bank een schuldafhandeling is 
afgesproken waarmee JVC Cuijk goed vooruit kan. Dit was ook het moment waarop 
voorzitter Ton van Elk de Freese, penningmeester Jacques Arts en bestuurslid accommodatie 
Huub van de Cruijsen met een gerust hart afscheid konden nemen en de nieuwe generatie 
met Jeroen Dirks, Bob Heijl, Kevin Brandts, Geert-Jan Heijl en ondergetekende kon worden 
verwelkomd. Bij de vorige ALV in november 2023 is dit een feit geworden. 

Veel dank gaat weer uit naar onze trouwe en onze nieuwe sponsoren, die bij onze 
sponsorcommissie in goede handen zijn. Hetzelfde geldt voor al die vrijwilligers die de 
vereniging dag in dag uit draaiende houden. Een bijzonder woord van dank gaat uit naar 
Jolanda Weijers en Marion Thoonen die een aantal jaren geleden begonnen zijn met het 
beheer van de kantine en er iets prachtigs van hebben gemaakt. Het bruist weer op de club! 
Aan het begin van vorig seizoen hebben Jolanda en Marion met een gerust hart afscheid 
kunnen nemen. Het beheer van de kantine is in goede handen bij Marian en André 
Bovenkerk, Bart van Egmond en Frank Smits. 
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Er is dus volop positieve beweging binnen JVC Cuijk. Het blijft een mooi doel zoveel mogelijk 
mensen, en dan vooral de jeugd, plezier te laten beleven aan sport en zo lichaam en geest in 
beweging en fit te houden. 

Namens het bestuur 
Robert Vredeveldt 

2. Bestuurssamenstelling

Het bestuur van JVC Cuijk bestond dit seizoen uit: 

Robert Vredeveldt Voorzitter  

Sjaak Wellesen  Secretaris  

Jeroen Dirks   Penningmeester - Horecazaken 

Maurits de Boer  Communicatie- Vrijwilligerszaken 

Bob Heijl  Accommodatie 

Kevin Brandts  Voetbalzaken  

Geert-Jan Heijl Sponsorzaken - Commerciële zaken 

Nella Ririmasse stond het bestuur bij als notulist 

Aftredend en herkiesbaar is Sjaak Wellesen. Naar een nieuwe secretaris wordt naarstig 
gezocht. 

3. Contributie, kledingfonds, participatiebijdrage

Contributie 

De contributiebedragen voor het seizoen 2023-2024 staan hierna in een tabel vermeld. 

De bedragen zijn gelijk aan die van het vorige seizoen 2022-2023. 

Ook is besloten dit seizoen weer geen toeslag voor de prestatieve teams in rekening te 
brengen.  

De bijdrage kledingfonds voor alle spelende leden bedraagt € 20,00 per seizoen. 
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Aantal spelende leden 2022-23 
Aantal dames/meisjes: 36   
Aantal heren/jongens: 299   

Het aantal leden is in vergelijking met het voorgaande seizoen licht gedaald. Dit is natuurlijk 
een ontwikkeling die in de gaten moet worden gehouden, maar deze kan ook weer 
gerelativeerd worden als de sterke ledendaling sinds corona bij veel Nederlandse sportclubs 
in aanmerking wordt genomen. 

Participatiebijdrage 

Van alle leden wordt verwacht dat ze elk seizoen een participatiebijdrage leveren voor het 
goed functioneren van de vereniging. 

Bij leden jonger dan 15 jaar wordt die bijdrage van de ouders verwacht (1 x per gezin). 

Aan leden die geen invulling geven aan deze participatiebijdrage wordt een 

bedrag/toeslag van € 50,- in rekening gebracht (maximaal 1 x per gezin). 

Inning van contributie, bijdrage kledingfonds, participatiebijdrage 

• Contributie en bijdrage kledingfonds worden zo veel mogelijk jaarlijks aan het begin van

het seizoen geïnd middels een automatische incasso.

• De participatiebijdrage wordt in de loop van het 3e kwartaal van het seizoen geïnd.

• Aan het in onze ledenadministratie bekende e-mailadres wordt aan ieder lid bij een inning
een specificatie gezonden.

  (Ouders van jeugdspelers: veelal is dit het adres van uw zoon/dochter!). 

• Geen machtiging? Leden die geen machtiging hebben afgegeven krijgen een factuur
toegezonden met het verzoek deze zo spoedig mogelijk te voldoen.

Contributie JVC Cuijk 

De bedragen voor het seizoen 2021-2022 en 2022-2023: 

Senioren   € 140,00 
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Junioren tot 19 jaar    € 140,00 

Junioren tot 17 jaar    € 125,00 

Junioren tot 15 jaar    € 105,00 

Pupillen tot 13 jaar   € 105,00 

Pupillen tot 11 jaar   €   90,00 

Pupillen tot 9 jaar     €   70,00 

Pupillen tot 8 jaar €   65,00 

Peildatum voor alle hiervoor genoemde leeftijden is 31-12-2021 voor het seizoen 22-23 

Spelend 3e en volgend jeugdlid uit één gezin € 20,00 

Geen financiële ruimte om de contributie te betalen? 
Lokale en landelijke voorzieningen kunnen een oplossing zijn om te blijven voetballen. Op 
initiatief van de ING samen met de KNVB, SchuldenlabNL, de VoorzieningenWijzer en de NSR 
(Nederlandse Schuldhulproute), heeft JVC Cuijk sinds kort een Financieel Contactpersoon 
kunnen aanstellen. Henry van den Tillaart helpt je graag, laagdrempelig en vertrouwelijk.  

Kijk wat voor jou mogelijk is! 

Ga naar financieelcontactpersoon@jvccuijk.nl en vermeld in je bericht je telefoonnummer, 
zodat hij contact met je kan opnemen. 

Een van de lokale voorzieningen is: Stichting Leergeld Land van Cuijk 

Stichting Leergeld Land van Cuijk is een organisatie, die zich richt op kinderen tussen de 

4 en 18 jaar, uit gezinnen met beperkte financiële middelen. 

Stichting Leergeld wil deze kinderen ook mee laten doen aan sportactiviteiten om te 

voorkomen dat zij op sociaal vlak buitengesloten worden. Dit doet Stichting Leergeld 

door financiële ondersteuning te bieden, bijvoorbeeld voor de voetbalcontributie. 
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Zie voor meer informatie op de website van de Stichting Leergeld Land van Cuijk: 

https://www.leergeldlandvancuijk.nl. 

Voor extra informatie over de hiervoor genoemde onderwerpen - contributie, kledingfonds, 
participatiebijdrage en financiële ondersteuning - verwijzen we ook naar onze website. 

4.Horeca

De kantine maakt ook weer een goede ontwikkeling door. 
Afgelopen seizoen werd de inkoop en wekelijkse personele bezetting geregeld door Marian 
Bovenkerk, Bart van Egmond, Jolanda Weijers en Marjon Toonen. Daarnaast is Henry van 
den Tillaart actief in de communicatie met onder andere leveranciers. 
Een vaste groep vrijwilligers gaf ondersteuning tijdens de openingstijden op 
donderdagavond en de zaterdagen van de kantine. Daarnaast was er, veelal op de 
zaterdagochtenden, extra mankracht, die daarmee aan de participatiebijdrage invulling gaf. 
Om de vaste groep vrijwilligers te ontlasten blijven we een dringend beroep doen op deze en 
andere ondersteuning! 

• Op 3 september heeft wederom het door de zaterdagveteranen georganiseerde
voetbaltoernooi om de LVC Cup plaatsgevonden met een aansluitend feest.

• Op de vrijdagavonden zijn er ook een aantal 35+ toernooien geweest met gezellige
derde helften.

• Daarnaast is er op de vrijdagavond tweemaal een darttoernooi georganiseerd, wat
een groot succes was. Voor herhaling vatbaar dus.

• Eind juni is JVC Cuijk ook gastheer geweest van het eindtoernooi voor de jeugd.
• Hopelijk wordt deze stijgende lijn dit seizoen doorgetrokken en wordt het nog

drukker op de zaterdagen in de kantine.

5. Harmonisatie

Het afgelopen jaar heeft JVC Cuijk (Bob Heijl, Erik Janssen) met de verenigingen van de 
Groenendijkse kampen (SIOL, Civicum, Bull Fighters en L’Arc) en tennisvereniging Graaf 
Herman om de tafel gezeten om de samenwerking af te stemmen. De onderwerpen 
varieerden van vertrouwenscontactpersoon tot de nulmeting en de sportnota. Dit heeft 
ervoor gezorgd dat de vertrouwenscontactpersonenen Marlous van Megen (JVC) en Lia 
Gaebler (Civicum) JVC Cuijk en Civicum op dit moment ondersteunen. Zij merken dat ze 
elkaar steeds beter weten te vinden en proberen een gezamenlijk geluid te laten horen.  

https://www.leergeldlandvancuijk.nl/
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Afgelopen jaar heeft de gemeente een harmonisatiebeleid vastgesteld. Hierin staan 
verschillende vormen van beheer beschreven variërend van de huidige situatie tot volledig 
privatiseren van het park. Om in te kunnen schatten wat de status is van het sportpark heeft 
de gemeente een zogenoemde nulmeting laten uitvoeren. De eerste conceptrapportage is 
hiervan opgeleverd. De gezamenlijke verenigingen van de Groenendijkse kampen hebben 
hierop gereageerd en aangegeven dat het huidige rapport nog onvoldoende inzicht geeft om 
het gesprek aan te kunnen gaan met de gemeente.  

Naast deze nulmeting is er in overleg met de gemeente het Bureau Kragten in de arm 
genomen. Dit heeft de opdracht gekregen om een verkenning over samenwerking, 
herinrichting en revitalisering uit te voeren. Hiervoor heeft Bureau Kragten de afgelopen 
maanden alle vereniging gesproken en onderzocht in hoe de samenwerking er uit zou 
kunnen gaan zien. Waar liggen de overeenkomsten en waar de uitdagingen. Ook maakt dit 
een plaatje van een mogelijk ontwerp voor een sportpark met daarin de activiteiten en 
sporten die daarin plaats vinden met bijbehorende consequenties. We hopen op korte 
termijn jullie hierover verder te kunnen informeren en mee te kunnen nemen in dit proces.  

6. Commerciële zaken / sponsorzaken

Onze vereniging dankt uiteraard weer alle sponsoren voor hun bijdrage in het afgelopen 
seizoen.  

Na de coronaperikelen van de afgelopen jaren zien wij dat het nog steeds niet eenvoudig is 
om nieuwe sponsoren te vinden die de vereniging financieel kunnen ondersteunen. Voor 
veel ondernemers is het nog steeds lastig om hun hoofd boven tafel te houden. Wij als 
vereniging beseffen dit terdege en stellen ons begrijpend op richting deze sponsoren. 

Niettemin zijn dit seizoen vrijwel alle bestaande sponsors ons trouw gebleven. Dit is 
waarneembaar in de verlenging van de doorlopende contracten. Een hiervan mag specifiek 
genoemd worden, namelijk de verlenging met vier jaar van het contract met de 
hoofdsponsor van de JVC-jeugd, BSO XXS.  

De sponsorcommissie heeft verder ook nog vijf nieuwe reclamebordsponsoren kunnen 
aantrekken. Dit heeft wederom te maken met het vertrouwen dat sponsoren hebben in onze 
vereniging. Wij zien dat een stijgende lijn in onze sponsorinkomsten is ingezet.  

Het bestuur bedankt niet alleen de sponsors voor hun steun, maar ook de leden van de 
sponsorcommissie voor haar inzet voor de vereniging. Deze commissie bestaat uit Gerard 
van Thiel, Bart Theunissen, William Janssen, Edward Kusters en Geert-Jan Heijl. 

Twee personen van de sponsorcommissie mogen extra worden genoemd. Op de eerste 
plaats Gerard van Thiel, die op de achtergrond een belangrijke rol speelt, met name in de 
correspondentie en een gestructureerde facturatie. Verder draagt Bart Theunissen zorg voor 
de correctheid van onze sponsorcontracten. Overeenkomsten worden zowel juridisch als 
inhoudelijk nauwkeurig vastgelegd, zodat beide partijen altijd kunnen nagaan wat er exact is 
afgesproken.  
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7. Communicatie

JVC Cuijk maakt gebruik van zijn site, Facebook en Instagram om mededelingen van de 
meest uiteenlopende aard naar buiten te brengen. Het team dat de inhoud van de website 
en sociale media technisch en inhoudelijk verzorgt (resp. Theo Ceelen en de redactie 
bestaand uit Rob Christiaans, Leo Giesbers, Marloes van Haren en Maurits de Boer) 
concentreert zich natuurlijk op het vele dagelijkse nieuws, maar steekt ook veel energie in 
het levendiger maken van dit nieuws.  

Veel belang wordt eraan gehecht de jeugd actiever bij JVC Cuijk te betrekken door de 
publicatie op de site en in sociale media van verslagen van de jeugdteams geschreven door 
de leiders of de ouders. Velen van hen hebben al enthousiast ‘de pen’ ter hand genomen. 
Verder is er een revival van de “Flits”, waarin gebeurtenissen van de afgelopen maand 
worden samengevat en markante personen speciale aandacht krijgen.  

Dit alles heeft geleid tot veel positieve reacties en draagt zodoende bij aan een verheugende 
omslag in het denken in de samenleving over JVC Cuijk. Ook in de toon van de artikelen in de 
regionale pers betreffende JVC Cuijk is dit waar te nemen. 

8. Voetbalzaken

Jeugdvoetbal 

Het seizoen 2022-2023 is na jaren gelukkig weer, zoals we altijd gewend waren, ‘normaal’. 
Het is even wennen geweest met nieuwe competitie opzet, vooral bij de jongste jeugd: 
steeds worden na een kwart van de competities de teams opnieuw ingedeeld werd. Het 
voordeel voor de jeugd is dat deze zich over het algemeen steeds op eigen niveau kan 
ontwikkelen. Te hoog of te laag ingedeeld is na een x aantal wedstrijden snel recht 
getrokken, waar in het verleden de hele winter- of zomercompetitie moest worden voltooid. 
In deze categorie vond in het seizoen 2021-2022 veel goed gelukt overleg met SIOL plaats 
over hoe de jongste jeugd van Cuijk kon worden samengebracht. Hiervoor hulde aan de 
betreffende vrijwilligers van SIOL en JVC die dit voor elkaar hebben gekregen. Het is leuk om 
te zien dat dit jaar de sociale media goed gevuld worden met teams in JVC en SIOLshirts. Dit 
is een mooi vervolg op de samenwerking die in het seizoen 2021-2022 is ingezet. 

Samenwerkingsproces SIOL-JVC Cuijk  
Ook bij de teams onder 15 tot en met onder 19 werd onder de naam JVC Cuijk/SIOL  
samengewerkt. In de praktijk waren bijna alle teams gevuld met spelers of van SIOL of van 
JVC Cuijk. Alleen het team JVC Cuijk/SIOL jo17-2 bestond uit een zevental SIOL-spelers en 
één JVC Cuijk –speler. Dit team werd getraind door Stan Vos en op zaterdag tot aan de 
winterstop gecoacht door Patrick van Rooij. In de 1e seizoenshelft kwam het verschillende 
keren voor dat de leiding tevergeefs een beroep deed op de ouders om hun kinderen te 
vervoeren. Het team moest daardoor een aantal thuiswedstrijden afzeggen. SIOL en JVC 
Cuijk hebben toen in goed overleg dit team opgeheven en een vijftal spelers verdeeld over 
andere JVC-teams. 
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De Samenwerkingscommissie die gevormd is gedurende seizoen 2022-2023 bestaat uit een 
3-tal SIOL -vrijwilligers en evenzoveel JVC Cuijk- vrijwilligers. Voor SIOL zijn dit Bob 
Thomassen, Niels van der Heijden en Anton Alibekov. Voor JVC Cuijk Mark Scheffler, Quint 
Schouten en Marco Janssen.

In aanloop naar seizoen 2023-2024 is besloten dat we de samenwerking van onderop verder 
opbouwen. Alle Jo7 en Jo8 –teams (en Jo10-6 en mo13 en mo15) dragend e naam SIOL/JVC 
Cuijk en alle leden die zich aanmelden worden lid van beide verenigingen. Er is een 
gezamenlijk inschrijfformulier en de contributie van deze leeftijdscategorie die al zo goed als 
gelijk was en is nu helemaal gelijkgetrokken.  Ook in de ‘Sjors Sportief-boekjes' trekken we 
gezamenlijk op. De genoemde teams trainen op maandag (bij JVC Cuijk) en woensdag (bij 
SIOL) volgens hetzelfde trainingsconcept. Ook gaan diverse activiteiten samen plaatsvinden, 
waaronder een gezamenlijke Sinterklaasviering. 

Er moet in de verdere uitwerking nog veel afgestemd en gestroomlijnd worden. We nemen 
hiervoor de tijd, maar duidelijk is dat dit een onomkeerbaar proces is en dat beide 
vereenigingen hierachter staan. 

JVC JO9  
JO9 heeft een hechte groep met een fanatieke en betrokken leiding die op zowel trainingen 
en wedstrijden de voetbalpassie laat leven. Het team speelt al enkele jaren samen en dit is 
duidelijk merkbaar. Dit is een leeftijdscategorie waarbij het spelenderwijs voetbal eraf is en 
technisch (vaardig) voetbal op z’n tijd is te zien. 

JVC O10-1 en O10-6 
JO10-1 kent een stabiele basis met een leiding voor wie voetbalplezier vooropstaat. Het 
team blijft zich ontwikkelen en de kinderen gaan steeds beter gaan voetballen. Al met al veel 
potentie, altijd een goede opkomst en met Filou als trainster kan dit alleen nog maar beter 
worden. Het is ook een team waar ruimte wordt geboden om nieuwkomers te laten 
wennen.  De wedstrijden worden nog met wisselend succes afgesloten, maar dit is nog niet 
erg op deze leeftijd, want plezier hebben is ook belangrijk.  

JO10-6 is een samenwerkingsteam waarbij SIOL en JVC in de laatste voorbereiding voor de 
zomervakantie de handen ineengeslagen hebben geslagen om alle spelers te laten 
voetballen. Dit is gelukt waarbij de nadruk erop ligt om elkaar helpen om iedere training en 
wedstrijd te kunnen genieten. En er is duidelijk een positieve ontwikkeling zichtbaar in het 
bij elkaar brengen van alle kwaliteiten en de spelers van elkaar te laten leren  

JVC 11-1 
JO11 is een voetbalvaardig team het in deze leeftijdsgroep belangrijk is om het verbeteren 
van de kwaliteiten en het positief benutten hiervan goed te managen. Wanneer dit gebeurt 
zijn de spelers in staat om plezier te hebben, verzorgd voetbal te laten zien en teamsport te 
beleven. 

JVC 12-1  
Een staf met de nodige ervaring helpt deze spelers verder. Waar Halil, Mark en Ivo zelf al 
jaren aan deze groep verbonden zijn, heeft deze groep de overstap gemaakt naar de 12-1. 
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Alles was goed geregeld. Deze groep ging elke week op pad en speelde voor de winterstop 
tot de laatste speeldag mee voor de titel. Ook na de winterstop ging het team door met 
goed voetbal. Helaas gaf goed veldspel niet altijd het gewenste resultaat. 

JVC 13-1  
JVC O13-1 heeft als groep de overstap van het halve veld naar het hele veld gemaakt. Onder 
leiding van Danny en Khalid is het elftal gestart in de hoofdklasse, kroonde zich op 10 
december het tot kampioen en verzekerde zich daarmee met een ticket naar de 2e divisie. 
Daar kreeg de ploeg flink wat meer weerstand, wat de ontwikkeling van de spelers zeker ten 
goede kwam.  

JVC 13-2 
Dit team stond onder beleiding van Freddy en Peter. Kian Robben was als talentvolle Cuijkse 
trainer medeverantwoordelijk bij de trainingen en het tactische gedeelte binnen de staf.  

JVC 14-1  
Onder leiding van jeugdtrainer Jorn en ervaren trainer Zoran hebben de spelers als groep in 
zijn geheel de overstap gemaakt van de 13-1 naar de 14-1. Het is nog steeds een mix van 
Cuijkse spelers en spelers uit Oekraïne. Deze hebben zich moeiteloos aangepast binnen JVC, 
mede met behulp van de begeleiding. Helaas liep het team op de laatste speeldag voor de 
zomer het kampioenschap mis.  

JVC 14-2  
Ook de 14-2 onder leiding van Bas speelde als prestatief team in de ‘tussenklasse’ van de 
KNVB. Deze klasse is gericht op de doorstroming en het op niveau spelen van de eerstejaar 
‘C spelers’. Deze groep heeft het goed gedaan, ondanks de verre reizen richting 
Eindhoven/Tilburg.  

JVC 15-1  
Het team startte het seizoen met als trainers Miele en Frank. Met wisselende resultaten was 
het een pittig eerste half jaar in een zware competitie op divisie niveau. Belangrijk voor de 
trainers was de sfeer goed te houden door middel van activiteiten rondom het voetbal. 
Helaas heeft na de winterstop Miele een stap terug moeten doen. Dit hebben JVC als 
vereniging kunnen opvullen met de oud jeugdtrainers en spelers van het eerste elftal Jasper 
en Fyn. Deze hebben samen met Frank en op de achtergrond de ondersteuning van Miele 
het seizoen afgemaakt als trainers. 

JVC 15-3  
Dit team staat al jarenlang onder leiding van Simon en Erik, een talentvolle vriendengroep 
die resultaat wil combineren met plezier. Voor het huidige seizoen is de groep aangevuld 
met spelers die in de selecties hebben gespeeld en zijn in het seizoen 2023-2024 de nieuwe 
17-1.

JVC 15-4  
Allesregelaar Nienke Minten, moeder van Daan van de Sande, geeft leiding aan een 
gestroomlijnd team van trainers. Dit zijn Maurice van Heesch, vader van Ties en Bas van de 
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Sande, vader van Daan. Deze mannen wordt op donderdag en zaterdag ondersteund door 
duizendpoot Wendy Peters. 

Jo 15-4 heeft een basis van 12 jongens die al jaren samen spelen. Elk jaar wordt gestart met 
een vrij ruime selectie en meestal is er een hoge opkomst bij de training. Doel van dit team: 
veel plezier maken, steeds beter voetballen en indien mogelijk ook nog winnen! 

Na een behaald winterkampioenschap in 2022 nu de nieuwe competitie weer in met het 
nodige vertrouwen. Met steevast als doel: plezier!! 

JVC 17-1  
Het team heeft eenzelfde seizoen beleefd als onze 13-1. De 17-01 kroonde zich onder leiding 
van trainer Stan Vos op 17 december tot hoofdklassekampioen. Bij Vitesse Gennep wonnen 
ze met 1-3. Ook kwam de ploeg terug op divisie niveau, dus met heel andere tegenstanders. 
De spelers hebben zich knap staande gehouden en ook op persoonlijk vlak zichzelf kunnen 
ontwikkelen. Helaas hebben een aantal spelers JVC verlaten en door het ontbreken van de 
onder 19 elftallen, hebben er zeven spelers dit seizoen direct de overstap gemaakt naar JVC 
2. Daar laten deze spelers dit seizoen zien zich moeiteloos te kunnen aanpassen.

JVC 17-2 
Dit was een combinatieteam met SIOL. Ondanks diverse inspanningen van de TC’s van beide 
verenigingen is dit team in de winterstop teruggetrokken. Er was helaas te weinig 
betrokkenheid van de ouders waardoor uitwedstrijden spelen vaak niet mogelijk was.  

JVC 17-03  
Al jarenlang hebben Michel en Geert-Jan deze groep onder hun hoede. Wisselende 
resultaten deren niet, het plezier is er bij elke wedstrijd en training. In de moeilijke tijden is 
het ook een team. Zelfs internationaal staan ze hun mannetje. Bij de uitwisseling van het 
Merletollege deden er wat buitenlandse gastspelers mee. Tot hilariteit van de staf. 

Meidenvoetbal 

JVC MO13 
Trainsters Lieke Weijers, Lynn Robben en Marloes van Haren waren gedurende het seizoen 
de begeleidende staf. Gelukkig kwamen er gedurende het seizoen enkele speelsters bij, 
waardoor er gelukkig steeds nét genoeg meiden waren of een beroep gedaan kon worden 
op andere meiden in de club. 
Er ligt de wens is om een doorlopende lijn te maken in het meidenvoetbal en samen met 
omliggende clubs is naar de mogelijkheden gekeken.  
Er is met een meidenvoetbalpromotiecampagne gestart en sinds het seizoen 2023-2024 is er 
een samenwerking met Siol gestart waardoor er nu een MO13 (11-tal) en MO15 (9-tal) is 
gevormd. 

JVC MO17-1  
In het seizoen 2022-2023 waren al nogal wat mutaties in het team. De meisjes uit Wijchen 
gingen terug naar Woezik, waardoor ook de Trainer Chris Romeyn niet langer beschikbaar 
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was,. En de meisjes van Olympia, met wie het jaar eerder nog zo succesvol werd 
samengewerkt, viel het zwaar om ook veel in Cuijk te moeten trainen. Gelukkig wist de 
nieuw trainer Maarten van Koulil en leiders Judith van Thiel het team toch te motiveren om 
het seizoen uit te spelen. Een half jaar waarin ze veel leerden en het ook samen oppakten 
om weer een nieuw elftal te formeren. Dat lukte wonderwel en met hun nieuwe trainer 
Perry Maseleman leren ze weer veel bij. Ook andere meiden werden enthousiast zodat ze nu 
weer een elftal vormen en in de eerste fase zelfs kampioen werden. 

JVC/Olympia MO 20-1 
De samenwerking tussen JVC Cuijk en Olympia Boxmeer bleef ook in 2022-2023 bestaan, 
hoewel ze met minder speelsters moesten beginnen dan het vorige seizoen. Waren ze vorig 
seizoen nog met 18 speelsters, gaandeweg dit seizoen haakten er steeds meer speelsters af. 
Helaas moesten ze daardoor met een 9-tal verder in de 2e fase. Met de hulp van de 
speelsters van JO14-1 en JO15-1 konden ze elke week toch hun wedstrijd spelen. 
Halverwege de 1e helft van het seizoen was er een trainerswissel. Maarten van Koulil werd 
de nieuwe trainer. Er werd veel getraind op basis en techniek. 
Zeker ook met de komst van twee oud JVC-speelsters ging het spelniveau van JVC/Olympia 
MO20-1 omhoog, zodat in de competitie de derde plaats kon worden bereikt. 
Aan het eind van het seizoen zegde Olympia Boxmeer de samenwerking op (de speelsters 
van Boxmeer gingen bij de dames voetballen). 
Ook trainer Maarten vond een andere bestemming, namelijk de dames van EGS. 
Dus weer onzekerheid over het voorbestaan van dit team. Gelukkig is het in de 
zomervakantie door de inzet van enkelen toch goed gekomen. Nieuwe speelsters erbij en 
een nieuwe trainer, een oude bekende, Perry Maselaman! 

Seniorenvoetbal 

Zaterdagveteranen 
In het seizoen 2022-2023 was er weer één veteranenteam. Dit team wordt al tientallen jaren 
aangestuurd door T&T (Ted Seijnder en Theo Heiltjes). De jaren in dit team gaan tellen. Een 
deel van de spelers is de 60 gepasseerd en 1 speler zelfs de 70. Het overgrote deel is voorbij 
de tweede helft van de 50. Tegen de ‘jonge’ veteranenteams kan in de juiste samenstelling 
weerstand worden geboden, maar vaak is dit een brug te ver. Dit is geen probleem. Verder 
organiseren de zaterdagveteranen jaarlijks het toernooi om de Land van Cuijk Cup. 

JVC zondag 2 
Dit team kent nog steeds de vertrouwde ‘oude’ namen René, Ivo en Robert die wekelijks 
zorgen dat er genoeg spelers op het veld staan om lekker te kunnen voetballen. Het komt 
veel voor dat er gastspelers meedoen vanuit JVC 1 en JVC 2. Dit moest soms midden in de 
nacht van zaterdag op zondag nog geregeld worden, maar ook dit jaar is dat weer wekelijks 
gelukt. De ene week zijn net genoeg spelers, maar de laatste wedstrijd in en tegen Oeffelt 
weer iets te veel. De bank was te klein aangezien er maar spelers aan bleven komen lopen in 
Oeffelt terwijl de wedstrijd al 15 minuten bezig was.  

JVC 3 
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Stabiele factor in dit team is toch wel Geert-Jan Janssen als trainer/coach. Door het nieuwe 
prestatieve tweede elftal heeft de groep van Geert-Jan een stapje teruggedaan naar JVC 3 en 
daarmee is de grootste verandering in het team gelijk aangegeven. Weinig wisselingen in de 
groep, weinig veranderingen, rust rondom de groep. Dit zie je dan ook terug in de resultaten 
van het elftal. Waar er in het eerste jaar als senioren nog regelmatig flinke nederlagen zijn 
geleden, zijn de resultaten in 2022-23 meer dan behoorlijk. Veel winstpartijen, genoeg 
spelers, veel plezier en dus binnen en buiten het veld een hechte vriendengroep.  

JVC 2 
Waar een aantal jaar geleden de focus op het zaterdagvoetbal van JVC 1 lag, ontbrak er een 
prestatief tweede elftal. Onderling is hier door veel spelers over gesproken en op de kermis 
in 2021 werden knopen doorgehakt. Oud-spelers kwamen terug naar JVC om als 
‘vriendengroep’ op een recreatieve manier toch prestatief te spelen. Alleen toen namen 
John Thijssen en Patrick Werts als trainer de leiding over deze groep. Het recreatieve ging 
iets meer naar de achtergrond en alles werd gedaan om te winnen. Alleen de oudere spelers 
werden door John af en toe ontzien, de rest moest aan de bak, hetgeen uiteindelijk tot het 
gewenste resultaat leidde: Herbstmeister en met klap op de vuurpijl het kampioenschap wat 
groots werd gevierd in Café de Taurus. Om succes te blijven halen moet een elftal elke jaar 
verversing krijgen. In het seizoen 2023-2024 zijn hierdoor maar liefst 7 jeugdspelers met JVC 
2 aangesloten. Goed voor het team, goed voor JVC.  

JVC 1 
Een team met op 1 speler na allemaal Cuijkse spelers. Een vriendenteam kun je wel zeggen. 
In mei 2023 reisde een groot deel van de groep naar Italië om de bruiloft van teamgenoot 
Job en Nathalie bij te wonen. Nadat in het seizoen 2021-2022 maar net promotie naar de 2e 
klasse was misgelopen, ging het team fris het nieuwe seizoen in. Ook dit jaar weer met de 
doelstelling zo hoog mogelijk te eindigen, met een schuin oog kijkend naar die tweede 
klasse. Nieuwe kansen, nieuwe competitie, nieuwe tegenstanders. Ook dit jaar weer onder 
leiding van Dennis, Osama en Robert en hun staf. Helaas begon het seizoen niet zoals 
gehoopt. In de eerste seizoenshelft waren de resultaten wisselend, beter zijn en toch 
verliezen. De winterstop werd gebruikt om gezamenlijk met staf en groep de neuzen 
dezelfde kant op te krijgen. Dat lukte, het begon beter te lopen, de resultaten kwamen weer 
waar iedereen naar snakte. Door de verzwaarde degradatieregelingen (onderste vier 
ploegen in gevaar) speelde JVC zich op de een na laatste dag pas veilig van deze onderste 
plekken. Maar, door de goede resultaten in de derde periode kon er zelfs op de laatste 
speeldag nog nacompetitie voor promotie worden afgedwongen. Er moest gewonnen 
worden van SKV Wageningen. Niet de makkelijkste tegenstander aangezien SKV zelf bij een 
overwinning het ticket voor de nacompetitie veiligstelde. Aan een gelijkspel hadden beide 
ploegen niets. Waar JVC tot de 92e minuut met 0-1 voorstond, viel de gelijkmaker in de 
blessuretijd. Voor beide ploegen was toen het seizoen afgelopen.  

Dennis Straatman 
In de winterstop liet onze hoofdtrainer Dennis Straatman weten dat het zijn laatste seizoen 
als trainer was bij JVC. Na 27 jaar kwam er dus een einde aan de ‘actieve’ carrière van Dennis 
bij JVC. Een echte JVC’er kun je wel zeggen. En als een echte JVC’er laat je je club niet 
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zomaar achter. Na gesprekken met het bestuur gaf Dennis aan zich graag waar nodig in te 
willen blijven zetten voor JVC. Hij is nog regelmatig te vinden bij JVC.  
Ook Robert Weijers heeft aangegeven om als assistenttrainer te stoppen. De andere 
assistent Osama Arrogi heeft de overstap gemaakt naar Constantia Wanroy om zijn eerste 
stappen als hoofdtrainer te maken.  

Namens JVC dank voor de vele jaren waar jullie je hebben ingezet voor JVC. 

9. Vertrouwenscontactpersonen

Vanaf juli 2023 zijn Lia Gaebler en Marlous van Megen aangesteld als vertrouwenscontact 
personen (VCP) van JVC Cuijk. Hiervoor werd deze functie door Rianne Hillenaar uitgevoerd. 
Van oktober 2022 tot oktober 2023 zijn er bij deze vertrouwenscontactpersonen geen 
meldingen geweest betreffende ongewenst gedrag. 

10. Vrijwilligerszaken

De vrijwilligerscommissie bestaat uit Marian Bovenkerk, Marco Janssen, Marloes van Haren, 
Nordi Bouadar, Juanita Theunissen, Marco Janssen en Leo Giesbers. 
De volgende taken zijn door de vrijwilligerscommissie verricht: 

• VOG’s consequent laten vernieuwen door degenen die met jeugd werken en nieuwe
vrijwilligers deze laten aanvragen.

• Info aan ouders van Jo 7 t/m 11 verstrekken op de Kick Off dag aan het begin van het
nieuwe seizoen.

• Gesprekken voeren met mogelijk nieuwe leiders.
• Wegwijs maken en als aanspreekpunt fungeren voor nieuwe leiders/vrijwilligers.
• Op ieders fysieke dan wel financiële vrijwilligersbijdrage letten.
• Organiseren van de vrijwilligersavond.
• Up to date houden van het vrijwilligersbestand en de taken die uitgevoerd zijn.
• Het beleidsstuk vrijwilligers is aan het bestuur voorgelegd.

De volgende activiteiten zijn (mede) door de vrijwilligerscommissie georganiseerd: 
• Op 3 september organiseerden de zaterdagveteranen het toernooi om de LVC Cup en

de aansluitende feestavond.
• Op 9 juni 2023 heeft het bestuur de vrijwilligers van JVC tijdens de zeer gezellige en

drukbezochte vrijwilligersavond in het zonnetje gezet en bedankt voor hun
inspanningen en inzet voor de club. Na een heerlijk diner werden tijdens de loterij en
na de pubquiz toegangskaarten uitgedeeld aan de winnaars. Met deze
toegangskaarten is een grote groep vrijwilligers op 14 juni 2023 naar de Kuip gegaan
om de wedstrijd Nederland - Kroatië bij te wonen.Op verzoek van de KNVB heeft
vrijwilligerscommissie de organisatie op zich genomen van de KNVB Final League een
toernooi voor de meisjesteams MO-13 t/m MO-15 uit de regio als afsluiting van de
competitie. Het toernooi vond plaats op de 10 juni 2023. Het was die dag erg warm
maar de organisatie heeft er samen met de scheidsrechters en het kantinepersoneel
voor de meisjes een mooie dag van gemaakt.

• Ook op 10 juni 2023 heeft JVC United in samenwerking met Voetbalcity de jaarlijkse
voetbaldag georganiseerd voor de jeugdteams met leuke voetbalspelen.
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• De klusdag vond plaats op 24 juni 2023.

We zijn met z’n allen verenigd in een vereniging. Niet een commerciële organisatie die dure 
diensten biedt tegen betaling. Niets gaat zomaar vanzelf. Elke club of vereniging moet nu 
eenmaal gedragen worden door de inzet van de leden en de ouders zelf. Ook wij, samen JVC 
Cuijk, moeten het gewoon zelf doen. Enthousiaste nieuwe vrijwilligers zijn bij ons dan ook 
altijd van harte welkom. 

11. Facilitaire zaken en accommodatie

De onderhoudsploeg heeft het afgelopen seizoen weer hard gewerkt om de accommodatie 
te onderhouden. Iedere maandag en op de momenten waarop daarom gevraagd wordt staat 
een kleine groep vrijwilligers klaar om ons sportpark te onderhouden en reparaties uit te 
voeren. Of het nu het ophangen is van een nieuw scherm, het verhangen van 
reclameborden, schilderwerk, schoonmaken of het snoeien van het groen, ze staan er klaar 
voor. We zijn deze mensen dan ook zeer dankbaar.    

Afgelopen jaar zijn er wederom een klusdag en wat losse initiatieven georganiseerd. Tijdens 
de klusdag zijn de reclameborden aan de achterzijde (straatkant) en de reclame borden 
naast het hoofdveld schoongemaakt met behulp van spelers en ouders. De bovenste rij 
borden moet nog verhangen worden.  Daarnaast is het ballenhok opgeschoond en zijn er 
enkele kleinere klusjes uitgevoerd. Inmiddels is ook gestart met het schilderen van de 
kozijnen.  

In het kader van de verduurzaming van de accommodatie is de buitenverlichting tegen de 
gevel vervangen door ledverlichting, is de stroom aangepast, zijn de CV-ketels vervangen en 
de boilers losgekoppeld om de energiekosten te drukken.     

De onderhoudsploeg kan altijd hulp gebruiken. Dit hoeft niet elke week. Ben je handig met 
elektra, klussen of schoonmaken en wil je wekelijks of af en toe een handje helpen of een 
klus op je nemen, laat het ons weten.   

Kunstgras 
Afgelopen zomer is ons kunstgrasveld beschadigd geraakt door de sproei-installatie. Diepe 
gleuven zorgde ervoor de het veld deels niet meer bespeelbaar was. Gelukkig is dit in 
overleg met de gemeente hersteld.   

Ook is het hoofdveld gekeurd. Deze keuring stond overigens los van de schade maar heeft 
als doel om de status van het veld in te kunnen schatten. Gezien de ontwikkelingen op de 
Groenendijkse kampen en investeringen die gedaan moeten worden is er afgesproken om 
het veld te laten keuren, zodat er een onafhankelijke rapportage ligt waarmee het traject 
gestart kan worden om de toplaag te vervangen.  

Samen met de gemeente worden de mogelijkheden bekeken en onderzocht. Zowel het type 
veld als de beschikbare financiële middelen met bijbehorende inkoopvoorwaarde komen 
aan de orde. Een moeilijkheid hierin is om de balans te kunnen vinden tussen enerzijds de 
investeringen die gedaan moeten worden in verband met de toekomstige ontwikkelingen op 
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het park en anderzijds de gestegen kosten voor de benodigde toplaagvervanging door het 
verbod op sommige soorten velden (zoals ons huidige veld met rubberen korrels). 

12. “JVC Juist NU!” wordt “Vrienden van JVC”

Marion, Robert en Jolanda Weijers en Peter Pluk hebben aangegeven te willen stoppen met 
“JVC Juist Nu!”. Het is verstandig dat gezien de gewijzigde financiële situatie van JVC Cuijk 
een nieuwe groep gestart wordt rond het idee van "Vrienden van JVC ”. Een zeer belangrijk 
initiatief om de voorzieningen voor met name de jeugd op peil te houden en te 
moderniseren. Hiervoor worden nog mensen gezocht. 




